
ZAPISNIK 

Sa 13.sjednice OV Općine Podturen održane dana 04.02.2019. u prostorijama Općine 

Podturen u 19.30h. sjednicu je pisanim  putem sazvala predsjednica Općinskog vijeća Mirjana 

Murk. 

Prisutni: Mirjana Murk- predsjednica vijeća, Vladimir Križaić, Dino Biber, Mario Kovačić, 

Vladimir Sabol, Petra Jambrošić, Zlatko Vrtarić, Vjenceslav Hranilović, Josip Lepen, Josip 

Balog, Marijana Cerovec, Branko Krnjak, Damir Srpak, Slavko Kocijan. 

Još su prisutni: Perica Hajdarović- načelnik Općine, Mladen Božić-predsjednik MO 

Celine,Velimir Kelkedi-novinar Lista Međimurje, Elena Govedić- novinarka iz Međimurske 

županije, Dora Vadlja- novinarka Međimurskih novina. 

Mirjana Murk pozdravlja sve prisutne i utvrđuje da je na vijeću prisutno 14 vijećnika, 

odnodno da je ostavren kvorum. Otvara raspravu o Izvodu zapisnika sa prošle sjednice. Javlja 

se gospodin Hranilović: „Dober večer. Lijep pozdrav svima. Ja već nekoliko sjednica 

ponavljam da zapisniki nisu dobro napisani, ovo je već 13.sjednica a još nisam dobil odgovor. 

Onda tu na tretjoj stranici piše: vijećnik Hranilović je tak izjavil da je to se haiku, a nisam tak 

izjavil. Ja to tak nisam izjavil kak tu piše! Ja za ovaj zapisnik nebum glasal. Denite na web 

stranicu, pa ljudi budu nam se smejali.“ 

Glasanje za zapisnik: 11 ZA, 2 suzdržana, 1 PROTIV.  

Prelazak na aktualni sat:  

V.Sabol: „Dobro veće svima. Ja imam 2 pitanja za načelnika.1.pitanje: Dal sam si truda za 

dječje igralište pa sam ga pogledal. Ja bi probal zamoliti načelnika kaj mi proba odgovoriti. 

Konkretno ovo na Sivici, ako je koštalo 60.000,00kn. to je se plastika. Očem kaj mi se veli 

kulko sako igralište dojde. Ja mislim da nema smisla kaj nam se segregacija događa među 

naseljima“    2. Pitanje: „Načelnik nek nam svima objasni zakaj opet nema pročelnice?“ 

V.Križaić: „moram konstatirati da je žalosno da se provode MO,a i žalosno je kaj samo jedni 

idu na izbore. Nema puno ljudi zagrijani za te izbore. Imam jednu grupicu koji su zagrejani ali 

nebreju dojti jer delaju. Izbore u Sivici, Ferketincu, Miklavcu i Celinu ne treba niti provoditi. 

Nejte to već delati. Plakati su deti za cijepljenje psa, a izbore nitko nije znal.“ 

2) „lepo da ste deli 5. Točku „Otkup poljoprivrednog zemljišta.““  

Hranilović: „ja bi se sam na Križaića nadovezal. Šteta penezi za te mjesne odbore.imam 

dojma da sve to skriva.web stranice općine bi trebale zgledali razgovjetne. Ažužeraju se sam 

tak ka se ažurearju.nek se deneju snimke sjednice.nek ljudi se čujeju! Izglasali smo odbore 

nema ih gore, popis vijećnika- nema gore. Plan nabave za 2019. God bi trebal biti gore i na 

još jednoj stranici na kojoj ih nema. Popis ugovora nema, samo iz 2017.god je gore. Imam još 

pitanja al kaj bum pošiljal pitanja, ako ne dobim odgovora.imam dojam da naša uprava nikak 

ne funkcionera.ne funkcionera rad sa pročelnicom, tajnica je na bolovanju, zamjenik je na 

bolovanju. To sam slučajno saznal jer sam nazval za nekši upitnik kaj moram ispuniti.“ 



Balog: „Ovako, ja ne znam da li je mjesto za ovo kaj budem postavil gosp.načelniku.pozvani 

sam na sastanak u Zagreb. Veljko Kajtazi priča da je dao 50.000,00kuna Lončarevu, a ja sam 

to vratio. Ovo je manjjina koja je neuka, neobrazovana. Ovo ne govorim za problematiku. I 

pitam gosp.načelnika da li je to istina. Da li je to bilo sa 11.sjednice?“  

2) šta će to biti sada sa vrtićem i odgojem Roma. Vidio sam da je Sušec upropastio sve. 

 

Hajdarović:  „Pozdrav svima! Za početak Sabol.: 1) dobro znate čitati proračun. Dječje 

igralište u Podturnu stoji 50.000,00 kuna. Ispred je OŠ Podturen koju polaze sva djeca sa 

područja Općine“. Poduzeće koje ih je radilo je Urban oprema iz Rijeke. 

2) Što se tiče pročelnice- to je njezin odabir. To je naš interni problem. A vi ste u sukobu 

interesa s njom. 

Odgovor Križaiću: žalosno je kaj ste vi kak vijećnik bili na sjednici i vi ste glasali za tu 

odluku (izbori za MO). Pokazuje svima i čita gdje je objavljeno da su izbori: „ List 

Međimurje strana 14- bira se 9 članova u mjestima Podturnu i Novakovcu, 7 članova u Sivici 

i Miklavcu i 5 članova u Ferketincu i Celinama. Izbori će se održati u nedjelju 17.veljače 

2019.god.  prema tome nebrete reći da nije bilo nigdje objavljeno. A vi kak vijećnik je 

žalosno da ne obavljate svoj posao kak spada. 

Odgovor Hraniloviću: mislim da ste vi kak vijećnik dovoljno pismeni i znate čitati i služiti se 

internetom.  Odgovor smo riješili, a što se tiče pročelnice svatko radi poslove u svojoj 

nadležnosti.  

Odgovor Balogu: u vezi Kajtazija možemo pomoći sastavljanjem dopisa kao što smo i dosad 

obavljali.  

Sabol: pošto  načelnik tvrdi da ovo igralište stoji 60.000,00 kuna, on bude došel na općinu kaj 

mu se pokaže račun.  Moj sukob interesa s pročelnicom… ja sam pročelnicom nisam u 

srodstvu. Ama baš nikšom. Niti v krvnome, niti bilo kakšem drugom.  Ja sam videl vašu 

prepisku, ona je danas vidla da je vijeće.  

Hranilović: naš načelnik se rodil v doba Hrvatske, a mi smo z doba socijalizma.delali smo 

plakate i lepili ih po selu. Vi ste se po zakonu napravili, objavili na web stranici, ali de se stori 

ljudi znaju koristiti internetom. Nišči niti novine ne čita. Nikaj ne košta polepiti 20 plakati po 

općini. MO nikaj ne delaju. U svim normalnim gradovima i općinama pročelnik pripremi 

materijale i daje ih načelniku. Tu je načelnik pripremil materijale za sjednicu i dal pročelnici. 

Pri nama se se nampak dela.  

Hajdarović: Sabol, morem ti posle vijeća pokazati račune. Za pročelnicu nemam više 

komentara. 

Lepen: „nemaš kaj komenterati nego delati! Mislim da je neozbiljno govoriti o tome.svi 

znamo da za MOnema baš ljudi koji se budu borili za to. Ja sam to nekad delal, sad su tu 



mlađi koji se trebaju s tim baviti. Mi ostali kao i stranke smo znali za to i mogli smo se 

organizirati. Ja sam već prije rekel da ih treba ukinuti pa ste rekli da ne. 

Murk: „prije nego zatvorim aktualni sat moram vas podsjetiti da je ubrzo Uskrs i da bi se 

mogli sjetiti naših umirovljenika.“ 

Sabol napominje da članovi vijeća ne mogu biti i članovi MO. 

Dnevni red: 1) Program utroška sredstava 2) Odluka o bodu koefijcijenta komunalne naknade  

3) odluka o bodu koef.komunalnog doprinosa 4) odluka o prijenosu suvlasništva Umjetničke 

škole u Čakovcu 5) odluka o prodaji zemljišta 

Otvara se rasprava, jednoglasno prihvaćeno. 

                                                             Točka 1. 

Načelnik objašanjava vijećnicima iznos sredstava u iznosu od 145.563,00 kuna.  

Jednoglasno prihvaćen. 

                                                             Točka 2. 

Hajdarović: sukladno novom zakonu gdje JLS moraju donijeti novu odluku o koeficijentu 

boda komunalne naknade. Nova odluka koja će se objaviti u SGMŽ čl.14.kaže da bi se mogla 

doraditi domaćinstva kojima prihod ne prelazi 1.000,00 kuna po domaćinstvu. Taj iznos nije 

dostatan za kućanstva pa bi se morao povećati.zatim za nekretnine, u kojima stanuje i u 

kojima živi. Da bi se oslobodilo plaćanja one u kojoj živi. 

Otvara se rasprava, za riječ se javlja Križaić. 

Križaić: „pazite dokument je jako bitan. Ja bi još nekaj dodal. U 15.čl treba izbaciti.koliko 

ima onih koji imaju vikendicu u Sloveniji. To su mućke, to je cirkus, to je varanje. Zatim čl.8- 

pred 25 let sam napravil sebi garažni prostor i bod koeficijenta je iti Kak I Stambeni. Moramo 

to nekaj napraviti.“ 

Lepen: „da li je mogućnost da izbacimo čl. 2.pošto nemamo garažu, inače smo došli u sukob 

sa zakonom. 

Hranilović: u vezi čl.8. ja bi se složil da  se garažni prostor plaća, ali bi se složil s Križaićom 

da se smanji.  Poslovna djelatnost- to je širok pojam. Pod 5.a) bi trebalo bolje obrazložiti. 

Čl.12.kaj to znači- poticanje poduzetništva.to si moreš sikak protumačiti. I čl.13.-djelomično 

oslobađanjeposl.prostora. mislim da bi to trebalo malo preciznije definirati. Oslobodilo te se 

plaćanja kom.naknade i i moraš se u 7 let useliti. Čl.17. najbolnija tema. Da li bumo dale 

tamburali ili je tu plan kaj napravimo reviziju. Jer smo za se napravili legalizaciju, jer je ne 

znam točno 60-80 % legalizirano. Sve to izmijeniti, kome to poslati, kako imovinski riješti, 

kome čeka poslati. Nutri ga 12-13 vlasnika. Mi zakonski nažalost zadnji dan idemo sve 

donositi. To nije dobro. 



Hajdarović: odluka je napravljena po prijedlogu zakona. Ako ne bude funkcioniralo bude se 

išlo izmjenu. 

Sabol: ono kaj sam na zadnjoj sjednici rekel za uplatnice da do 31.ožujka mogu ići rješenja i 

uplatnice van. Sve to sad piše u članku.  

Vrtarić: umjesto 1.000,00 kuna predlaže 1.500,00 kuna. I u čl.15 predlaže izmjenu „moguće je 

za jednu nekretninu. Ili nekretninu u kojoj ne stanuje.“ 

Načelnik prihvaća uz korekciju.  

Glasanje: ZA 12, 1 suzdržan i 1 PROTIV  uz korekciju čl. 15. i 14.  

                                        Točka 3. 

Hajdarović: odluka je napravljena po novom zakonu gdje cijena ostaje ista, a mlade obitelji se 

oslobađaju plaćanja komunalnog doprinosa. 

Vrtarić: čl.3 u kojem piše kom.doprinos se plaća za zemljište. Općina Podturen ne plaća 

komunalni doprinos.  

Križaić: kom.doprinos je bitna stavka. Pred par godina je predlagao da bude 0 kuna jer je 

Općina bila pod državnom skrbi,a tad je bio 15,00 kuna. I sad bude 15. Po mojem mišljenju bi 

se trebao smanjiti. Mi već imamo komunalnu infrastrukturu. Ljudi bježe od nas. 

Hranilović: umjesto 20,00 neka 10,00 da mladi ljudi kuću grade. A tavanski neka bude 50, a 

stambeni 70.  Dao sam si truda pa mi to bode oči. Zatim čl.10.- kom.doprinos se ne plaća za 

ozakonjenje, konkretno slučaj na Sivici gdje su lijepe parcele koje smo dozvolili da se kupe. 

Nama je interes da bude hala, da netko nešto radi. Točka 13.- ako netko hoće doći u Podturen, 

bi trebao nešto i platiti. Čl.11.- mladi ljudi- slažem se, moraju u nekom roku nešto i napraviti. 

Ona stambena zona u Štuku, otvorena je 1998.god i još nije puna. Tko se odluči mora se čim 

prije useliti.  Čl. 13.- trebalo bi dati rok za dobivanje uporabne dozvole. Uporabnu dozvolu ti 

moraš zatražiti za sebe.  

Sabol: čl.11. i čl.13- tamo gdje piše da se može osloboditi, još bi stavio obavezno oslobode. 

Idemo donijeti Odluku da se uopće ne plaća doprinos. Ja predlažem da se za subjekte u 

poslovnoj zoni i sa najmanje 10 zaposlenih potpuno oslobodi. 

Lepen: ne smijemo samo oslobađati. Ne možemo se samo tako odreći. Izračunali smo taj 

volumen. Predlaže da se čl. 11 izbaci a čl.13 jednostavno izbriše. 

Mirjana Murk prihvaća prijedlog.  

Hajdarović: čl.10.- infrastrukture možemo ostaviti. 

Hranilović i Lepen: ako je u državnom ili općinskom vlasništvu. 

Čl.12.- proizvoljno izbaciti i dodati zapošljavaju. Čl.13.- se cijeli briše. 

Čl.7.- ne bude 10,00 nego 16,00 



Glasanje:  13 ZA, suzdržan 1, 0 protiv 

                                                  Točka 4. 

Hajdarović: na zamolbu grada Čakovca i umjetničke škole kako bi se mogli kandidirati za EU 

fondove potrebno je prenijeti suvlasništvo na njih kako bi bilo 1/1. Sve općine su već to 

uradile pa prdlaže kako bi i Podturen to trebao. 

Glasanje: jednoglasno prihvaćeno 

                                                     Točka 5. 

Načelnik:  TO DOPUNITI  

Otvara se rasprava. Hranilović: ja mislim da ljudi ne znaju koja je to cesta. Ja sam na internetu 

pogledao koja je to čestica. Ja mislim da bi cestu trebalo malo proširiti prije nego se to bude 

prodavalo. Ja predlažem da se uzme dio tog zemljišta, tj.koridor i proširi. Imamo mogućnost 

da si ulicu malo proširimo. Treba napraviti parcelaciju i stavi se to u projekt. To je uska ulica 

koja spaja Glavnu i Nazorovu. 

Krnjak: dopuniti 

Križaić: to treba napraviti projekt i staviti to u njega i prodati. Možemo to na slijedećoj 

sjednici to izglasati.  

Ostali vijećnici se složili da se Odluka preformulira da su suglasni za prodaju. 

Glasanje: jednoglasno prihvaćeno 

 

Dovršeno u 22.30h   


